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Här är lite blandad info från senaste styrelsemötet mm.: 

• Ny entreprenör 

Vi har genomfört en ny upphandling av trädgårdstjänster. Tre anbudsgivare inbjöds, två lämnade 
anbud och tilldelningsbeslutet tillföll Orust Farmartjänst som presenterade det förmånligaste 
anbudet. Avtalet är ettårigt (med årlig förlängning om ej annat avtalas). Vi är mycket nöjda med 
upphandlingen då vi har stort förtroende för Orust Farmartjänst. 

• Bokningar lägenhet Magasinet 

Vår gästlägenhet i Magasinet är mycket uppskattad vilket är väldigt trevligt. Men dessvärre har vi inte 
varit tillräckligt förutseende vad gäller bokningsreglerna vilket har inneburit att man kunnat boka in 
sig två 4-nättersperioder under de mest attraktiva veckorna. Många som inte var ”snabba nog” har 
därför missat möjligheten att boka in den i sommar. De medlemmar som bokat in sig har gjort det 
”inom befintliga regler” men vi har ändå vädjat att de om möjligt skall stryka någon av sina 
bokningar. Vi kommer att justera bokningsreglerna till kommande säsonger för att skapa en 
möjlighet till större spridning. 

• Bastuavgiften 2020 

Om bastuavgiften inte betalas för 2020 så skall bastunycklarna lämnas tillbaka. Lägg nycklarna i ett 
kuvert med ert namn på och lägg kuvertet i föreningens brevlåda. 

• Skada på bryggan 

Dessvärre har en skada på bryggan uppstått. Vi jobbar med att få fram en entreprenör som kan laga 
detta snarast möjligt. I samband med denna reparation skall vi också pröva att sänka bryggan för 
krabbfisket. Den sitter lite för högt idag. 

• Aktiviteter i Magasinet i sommar 

Vi kommer att ta fram ett förslag på program på aktiviteter i Magasinet i sommar till styrelsens mars-
möte. Tomas är programansvarig. 

• Farthinder och fiskeskyltar 

Det fasta farthinder vi monterat vid infarten har fungerat mycket bra. Styrelsen beslöt därför att 
ytterligare ett farthinder skall monteras på Tångesundsvägen och ett på Tångehöjdsvägen. Vi 
kommer också att sätta upp ytterligare en skylt som tydliggör förbud mot fiske från bryggorna 1/6-
31/8 i hamnen. 

• IP-Only 

Har gjort en förfrågan om att gräva ned ytterligare en kabel för back-up till befintligt system. 
Diskussion pågår med dem om detta. 

Avslutningsvis vill vi också påminna om att ni meddelar styrelsen om ni byter emailadress så missar ni 
ingen spännande info i våra utskick "#$% 
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